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Hierbij ontvang je de vierde nieuwsbrief van 

2021 met actuele zaken en informatie van het 

CDA Etten-Leur.  

Veel leesplezier gewenst. 

 

 Fractie en bestuur CDA Etten-Leur 

  

Actueel bestuur 

 

   

 

 

 

 

     

       

 

 

 
  

Voorwoord van Peter Ploegaert 
 
Hoewel we al langere tijd-- bezig zijn met het voorbereiden van de 
Gemeenteraadsverkiezingen 2022, zijn de eerste zichtbare stappen gezet 
binnen onze afdeling. 
 
We hebben een vertrouwenscommissie ingesteld om de kieslijst samen te 
stellen. Deze commissie bestaat uit Heleen van Rijnbach, Peter Moerkens, 
Myrthe Megens, Frans Dingehouts en Reggy Heijens. De commissie is een 
mooie mix van bestuurlijke ervaring, mensen die van buiten naar het CDA 
kijken, en ook oog hebben voor wat jonge mensen in Etten-Leur bezig houdt.  
 
De eerste stap van de commissie is het voordragen van de lijsttrekker. Er zijn  
gesprekken gevoerd met kandidaten. De commissie heeft Jürgen van Hulst 
voorgedragen als beoogd lijsttrekker. Het bestuur heeft deze voordracht 
overgenomen. Jürgen van Hulst zal in de ALV van 8 december worden 
voordragen als lijsttrekker. We zijn als bestuur zeer content met deze 
voordracht. 
 
Jürgen van Hulst is 47 jaar jong en geboren en getogen in Etten-Leur. Jurgen 
is getrouwd met Naomi en samen hebben zij een zoon Jinse (11 jaar) en een 
dochter Romée (9 jaar). 

Jürgen werkt sinds 2001 bij Saint-Gobain Gyproc. Op dit moment is hij Project 
Business Developer Onderwijsvastgoed bij Saint-Gobain Solutions 
Voor het CDA in Etten-Leur is Jürgen geen onbekende. Hij is in de periode 
2007-2010 bestuurslid geweest. In de periode 20110-2014 was hij 
burgerraadslid en sinds maart 2018 actief als raadslid.  
Ook in het verenigingsleven is hij bekend. Jürgen is actief geweest bij SC 
Unitas, Achilles en Poldersport (badminton). In 1997 is Jürgen lid geworden 
van De Stijloren. In deze vereniging was hij 5 jaar nar, 6 jaar prins en 11 jaar 
bestuurslid. Bij de Stijloren is hij de oprichter geweest van de jeugdraad. 
Tevens heeft Jürgen  van 2008 tot 2020 in het bestuur van het Sint Nicolaas 
comité Etten-Leur gezeten. Sinds de intocht van 2008  is Jürgen er altijd bij in 
een toonaangevende rol, maar in welke identiteit mogen we hier niet 
vermelden.  
Verder heeft Jürgen ook nog diverse nevenfuncties, zoals vóorzitter 
oudervereniging basisschool D’n Overkant. En secretaris van Pavé 76, een 
wielerstichting met damesploegen en junioren die daarnaast jaarlijks drie 
jeugdwedstrijden organiseert. Servais en Natascha Knaven zijn hier de 
initiatiefnemers van.  
Kortom, Jürgen is een persoon die midden in de Etten-Leurse samenleving 
staat en zijn sporen in het verenigingsleven reeds verdiend heeft. 
  
Met deze keuze voor Jürgen zal Ronnie Buiks niet meer als lijsttrekker 
voorgaan. Ronnie heeft drie verkiezingsperiodes de lijst aangevoerd. Hij is 24 
jaar raadslid voor het CDA in Etten-Leur, waarvan 16 jaar actief als 
fractievoorzitter. Een periode met successen voor ons als afdeling. Ook in 
periodes dat het CDA landelijk het lastig had in de peilingen, wist hij samen 
met zijn team in Etten-Leur altijd goede resultaten te behalen.  
Ik spreek namens het bestuur -en zeker namens alle leden- veel dank uit voor 
de bijdrage die Ronnie heeft geleverd als boegbeeld van CDA Etten-Leur.   
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Afgelopen jaar hebben Ronnie en ik diverse malen met elkaar gesproken over 
de vraag hoe in de toekomst verder te gaan. We hadden ons in 2018 al 
voorgenomen om te kijken naar vernieuwing binnen onze fractie en bestuur. 
Beide stappen zijn gelukt. Daarom hebben we in goed overleg besloten om 

deze lijn ook door te zetten bij de keuze van de beoogd lijsstrekker. Ronnie 
heeft zich om die reden niet meer beschikbaar gesteld als beoogd lijsttrekker, 
maar stelt zich wel verkiesbaar voor de komende verkiezingen.  
  
Peter Ploegaert (e-mail: peter@epploegaert.nl) 

 

 
Actueel fractie 
 
Vragen aan de fractie? 
Heb je vragen aan de fractie? Wil je een 
probleem bespreken met de fractie? 
Neem dan contact op met onze 
fractiesecretaris Kitty Hoevenberg. 
 

E-mail: kitty.hoevenberg-
aerts@gemeenteraadetten-leur.nl 

   
 
    

 
Nieuwe Omgevingsvisie 2040  
 
Er is een “denkrichting omgevingsvisie 2040” door het College gepresenteerd, 
als reactie op de eerste presentatie van de deelnotitie “Bouwlocaties en 
wegvarianten” die in de raad van maart 2021 is besproken. 
Alle Etten-Leurenaren hebben wederom de kans gehad om daarop te reageren. 
Veel reacties zijn er binnengekomen, gericht aan College en Raad. De fractie 
van het CDA heeft deze betrokken inwoners uitgenodigd om hun visie op de 
voorstellen toe te komen lichten in onze fractie. Daaraan is ruim gehoor 
gegeven. Op 23 september hebben we met in totaal 4 groepen (insprekers 
vanuit omgeving Haansberg, Bollenstraat, Bremberg en Donkerstraat) 
gesprekken gevoerd. We hebben goed geluisterd, vragen gesteld en zorgen 
gedeeld. De gesprekken werden zowel door de insprekers als door de 
fractieleden als zeer waardevol ervaren. We hebben afgesproken elkaar op de 
hoogte te houden van de voortgang van dit grote project.  
Op 30 september hebben we gesproken met de heer De Regt, oud directeur 
van de ANWB. Hij heeft zijn visie op de plannen met ons gedeeld en we 
hebben hem vele vragen gesteld. Op 7 oktober zijn we in gesprek geweest met 
de heer Hans Peter Verroen, bestuurslid van Brabantse Delta. Hij heeft als 
bestuurder van het waterschap toegelicht waar we op moeten letten als het 
gaat over mogelijke bebouwing aan de Lage Vaartkant en Hoge Haansberg.  

We staan als CDA dus “midden in de Omgevingsvisie” en zullen uiteindelijk ook 
met een standpunt moeten komen.  
Wordt vervolgd….. 
 
Kitty Hoevenberg-Aerts 
 

Actueel uit de raad 
 

 
Op 20 september 2021 was de Raad 
Debatteert en aansluitend de Raad 
Besluit. Een aantal zaken lichten we hier 
uit. 

 

 
 

 
  
 
 

 
 

 

 
Transitievisie Warmte  
 
Voor het CDA is dit een belangrijk beleidsdocument. Wij hebben als 
uitgangspunt dat wij zuinig moeten zijn op onze aarde en deze door moeten 
geven aan de volgende generatie in minimaal dezelfde staat als waarin wij 
hem hebben ontvangen. Daarom is dit document ook zeer belangrijk voor ons, 
wij moeten nu echt actie gaan ondernemen voordat het te laat is! 
Op 25 mei hebben wij tijdens de behandeling van de 0,5 versie een 4-tal 
punten aangedragen. 
1 Koppelkansen in verband met een warmtenet:  dit is helaas geen optie voor 
Etten-Leur 
2 Rekening houden met alternatieven voor de uitvoeringsstrategie i.v.m. 
capaciteitsproblemen op het net:  dit is opgenomen. 
3 Eerst inzetten op isolatie en kijken naar waterstof: isoleren is opgenomen en 
waterstof kan een optie zijn voor de toekomst. 
4 Heldere communicatie en een prominente rol voor Duursaam Etten-Leur: de 
communicatie is opgenomen in de uitvoeringsstrategie en met Duursaam 
Etten-Leur wordt in overleg de rol bepaald. Ook de samenwerking met lokale 
energie coöperaties wordt bekeken. 
  
Met de 1.0 versie welke wij nu behandeld hebben komen wij steeds verder 
richting de invulling van de warmte Transitie. Om hier uitvoering aan te geven 
hebben wij onze inwoners, ondernemers en onze eigen verantwoordelijkheid 
hard nodig. 
  
Ook hebben wij veel kennis nodig van diverse marktpartijen zoals de installatie 
en isolatie branche. Wij hebben het college dan ook opgeroepen om de 
installateurs en andere bedrijven die hier van toegevoegde waarde kunnen zijn 
in de verdere plannen te betrekken. 
  
(E-mail: Jurgen.van.Hulst@gemeenteraadetten-leur.nl ) 
 

mailto:peter@epploegaert.nl
mailto:kitty.hoevenberg-aerts@gemeenteraadetten-leur.nl
mailto:kitty.hoevenberg-aerts@gemeenteraadetten-leur.nl
mailto:Jurgen.van.Hulst@gemeenteraadetten-leur.nl
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Invoering Toeristenbelasting 2023  
 
Het CDA is in de afgelopen jaren diverse keren gevraagd om een uitspraak te 

doen over het invoeren van Toeristenbelasting. Het CDA stond hier altijd zeer 
kritisch tegenover. We hebben ingestemd met het voorliggende voorstel en 
hebben daarbij de volgende punten aangedragen. 
 
Tijdens de behandeling vorig jaar van de begroting moesten er grote 
bezuinigingen worden doorgevoerd en zijn we ook op zoek gegaan naar 
mogelijkheden voor meeropbrengsten voor de gemeente.  Toen is in de 
begroting een voorstel van College  om toeristenbelasting te gaan heffen met 
ingang van 2022 weer op tafel gekomen.  De te behalen opbrengsten zouden 
toen ongeveer 100.000,00 euro zijn. Wij hebben destijds al een aantal 
kritische vragen gesteld over deze begrote opbrengst.  Intussen is die ook 
bijgesteld naar aanleiding van een realistische prognose.  Verder hebben we 
onderzoek gedaan naar de administratieve extra lasten voor ondernemers en 
deze blijken acceptabel te zijn.   
 
Al in 2017 had de Gemeenteraad opdracht  gegeven voor het instellen van een 
toeristisch Fonds . Dit is  helaas niet gelukt. Daar staat wel tegenover dat er  
een toeristisch informatiepunt is ingericht en er is gestart met de Etten-Leur 
City app en we nemen deel aan het streeknetwerk van de Baronie.  
 
Mening van Koninklijke Horeca Nederland is dat ze pleit voor een gastvrije 
toeristenbelasting, waarvan de opbrengst aantoonbaar ten goede komt aan de 
toeristische sector. Ondernemingen moeten inspraak en zeggenschap krijgen 
als het gaat om toeristenbelasting. En gemeenten moeten de belasting 
gebruiken om een impuls te geven aan het toeristische-recreatieve product in 
de gemeente en regio en niet om gaten in begrotingen te dichten. En alleen 
wanneer er aantoonbaar Toeristisch beleid is geformuleerd met een 
bijbehorend uitvoeringsprogramma kun je toeristenbelasting heffen. 
 
Wij als CDA kunnen dat onderstrepen en willen, dat het nog verder vorm te 
geven Toeristisch beleid en actieplan, wordt gekoppeld aan de opbrengsten uit 
de toeristenbelasting. In dat beleidsplan moeten doelstellingen worden 
geformuleerd  waarbij het geld dat wordt opgehaald ook wordt ingezet om dit 
plan te realiseren. Daarmee willen we niet zeggen dat dit het taakstellend 
budget is. Dit plan moet tot stand komen samen met de Etten-Leurse 
ondernemers in de toeristische sector, en niet alleen aan de ondernemers met 
een verblijfsaccommodatie.  Wij ondersteunen het voorstel dat de 
toeristenbelasting alleen wordt geheven bij recreatieve verblijfsaccommodaties 
en dus niet voor de arbeidsmigranten die op eigen erf of in woningen worden 
gehuisvest.  
 
(E-mail: Mariette.Nooijens@gemeenteraadetten-leur.nl)  
 
Uitbreiding Windpark Groene Dijk 
 

Het CDA heeft in april 2021 bij de behandeling van dit agendapunt in de raad 
uiteindelijk akkoord gegeven om het proces te laten doorlopen. Voor het CDA 
was het destijds duidelijk dat de omgevingsdialoog niet voldoende gevoerd 
was. Dit naar aanleiding van de contacten met buurtbewoners. Voor het CDA 
was en is het enorm belangrijk dat er draagvlak in de omgeving is voor deze 
windmolen. Een buurt die tegenover elkaar staat bij de raad van State is zeker 
niet het doel van het CDA. Tot nu toe is volgens de berichtgeving duidelijk dat 
met alle omwonenden op één na een akkoord is gesloten. Dit is een 
compliment voor de initiatiefnemers. Deze hebben na de vergadering van april 
de omgevingsdialoog serieus opgepakt.  
In de tussentijd is er nog een uitspraak van de rechtbank geweest aangaande 
een situatie met windmolens in Groningen. Deze uitspraak is getoetst door het 
college op het huidige voorstel. Dit zou niet van invloed zijn. Dit wordt dan 
weer ter discussie gesteld door de verweerders. Het CDA heeft via deze 
bijdrage nogmaals aan het college gevraagd de juridische risico’s goed af te 
wegen. Op onze vraag heeft het college bevestigd dat er in het buitengebied 
van Etten-Leur geen nieuwe windparken meer bij komen.  
Met deze kanttekeningen heeft onze fractie definitief ingestemd op het afgeven 
van de verklaring van geen bedenkingen voor het plaatsen van de vierde 
windmolen.  
 
(E-mail: Ronnie.Buiks@gemeenteraadetten-leur.nl)  
 

mailto:Mariette.Nooijens@gemeenteraadetten-leur.nl
mailto:Ronnie.Buiks@gemeenteraadetten-leur.nl
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Startnotities nieuwbouw Spoorlaan 19 en Tijdelijke woningen Alwel 
 
Twee startnotities lagen voor. Eén had betrekking op een nieuwbouwplan aan 

Spoorlaan 19. Het tweede plan ging over het plaatsen van tijdelijke woningen 
door Alwel aan de Tamboerijn (locatie achter kinderopvang Doremi). 
 
In reactie vroeg de CDA fractie aandacht voor de juiste selectie van de 
doelgroep. Nu worden in principe direct omwonenden uitgenodigd voor 
inspraak. Bij het project aan de Spoorlaan 19 is de bedoeling om betaalbare 
koop appartementen aan te bieden voor starters. De vraag is in hoeverre zij 
dan bij de totstandkoming van de plannen worden betrokken. Verder hecht de 
fractie eraan om ook vooraf doelstellingen op te nemen over de te houden 
participatie. Wanneer is deze succesvol ? En wat is de actie als er te weinig 
animo is op deze participatie. 
 
Bij de notitie over de tijdelijke woningen van Alwel is aandacht gevraagd om in 
de planning van communicatie naar omwonenden voortaan rekening te houden 
met de vakantieperiode. Ook hier de opmerking om de doelgroep waarvoor je 
bouwt bij de ontwikkeling te betrekken. En tot slot kritisch te blijven over de 
inzet van communicatiemiddelen.  
 
 
(E-mail: Jacqueline.Klaassen@gemeenteraadetten-leur.nl  en Clarissa.Ernest-
Rutten@gemeenteraadetten-leur.nl ) 
 
 
Vooruitkijken komende raadscyclus 
In de komende raadscyclus van november komt met name de begroting 2022 
op de agenda. Maar ook andere zaken komen aan bod. De CDA-fractie bereidt 
deze uiteraard voor en is ook benieuwd naar uw mening op deze onderwerpen. 
 
Begroting 2022 en plan “Veerkrachtig en Vitaal Etten-Leur”; Jürgen 
Gedachtewisseling inzet mensen met afstand tot de arbeidsmarkt: Joke en 
Kitty  
Beleidsplan grootschalige opwek duurzame energie: Mariëtte 
Aanpassing verordening speelautomatenhal: Claartje en Ronnie 
Zienswijze eerste bestuursrapportage BWB: Janneau 
Voorstel wijziging verordening Marktgelden en legesverordening: Janneau 
Invulling rekenkamer vanaf 2022: Kitty 
 
Wilt u hierover meepraten en of denken? Neem contact op met de 
fractiesecretaris Kitty Hoevenberg via mail! 
 

     

Voorbereiding lokale 
verkiezingen op 16 
maart 2022  

 
 
 
     

 
 
 

 

 
Welke stappen worden gezet ter voorbereiding op de lokale 
verkiezingen ?  
 
 

Op 16 maart 2022 kunnen de inwoners van Etten-Leur bepalen wie hen de 
komende vier jaar in de gemeenteraad vertegenwoordigt. De 
gemeenteraadsverkiezingen zijn erg belangrijk voor het CDA. Los van alle 
landelijke perikelen, is onze focus natuurlijk gericht op alles wat er leeft en 
speelt in ons Etten-Leur.  
 
Als bestuur en fractie draaien wij nu op volle toeren voor een goede 
campagne. Wat we willen staat in ons partijprogramma met daarbij 10 
maximaalkernpunten. Met deze kernpunten die voor elke inwoner van Etten-
Leur ertoe doen, treden we nadrukkelijk naar buiten: op de markt, bij 
verenigingen, in buurthuizen en noem maar op. Maar natuurlijk ook via sociale 
media. We willen vanzelfsprekend ook jongeren aan ons binden. De voor 
iedereen in onze gemeente belangrijke onderwerpen komen aan bod.  
 
Het partijprogramma en de kernpunten zijn al grotendeels klaar en worden nu 
nog verder uitgewerkt. Op 8 december tijdens de ALV spreken wij met jullie 
als lid van het CDA over het programma en de kernpunten. Heb je nu al goede 
ideeën, aarzel niet en laat het weten. Jullie weten ons te vinden.  
 
De inhoud is zeer belangrijk. Maar je hebt ook aansprekende mensen nodig om 
de boodschap uit te dragen. Dat zijn onze lijstrekker en onze kandidaten voor 
de gemeenteraad. Dit team zal de komende maanden aan iedereen laten 
weten waar het CDA Etten-Leur voor staat en gaat. Om de juiste mensen te 

mailto:Jacqueline.Klaassen@gemeenteraadetten-leur.nl
mailto:Clarissa.Ernest-Rutten@gemeenteraadetten-leur.nl
mailto:Clarissa.Ernest-Rutten@gemeenteraadetten-leur.nl
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kiezen heeft het bestuur een vertrouwenscommissie ingesteld, met mensen die 
ervaring hebben met de gemeentelijke politiek, gevoel hebben bij de 
samenleving en onafhankelijk kunnen adviseren.  
 

Deze commissie heeft al aan het bestuur een advies uitgebracht over de 
lijsttrekker. Daarover lees je meer in deze nieuwsbrief. De samenstelling van 
de kandidatenlijst volgt begin november. Natuurlijk heeft de ALV het laatste 
woord en op 8 december zullen we jullie vragen om met de voorgestelde 
lijstrekker en kandidaten voor de gemeenteraad in te stemmen. Nu al kun je 
kandidaten voordragen. Bestuurslid Tijs van Dorst heeft een brief/e-mail 
gestuurd met het verzoek om mogelijke kandidaten aan te dragen.  
 
De ALV op 8 december is hét moment waarop we met z’n allen het programma 
en de kandidaten voor de komende vier jaar vaststellen. Graag tot dan.       
 
Peter Moerkens (email: pmoerkens@outlook.com) 
 

 

Communicatie 
werkgroep actief   
          
 

 
 
 

 
 

 
 
CDA Etten-Leur actief op diverse social media  
 

In de fractievergadering van 7 oktober 2021 heeft Myrthe Megens een korte 
workshop gegeven hoe CDA Etten-Leur de komende tijd social media inzet. 
Zoals jullie wellicht weten zijn we niet alleen te vinden op het internet met de 
site van onze afdeling. Ook op facebook en instagram kun je CDA Etten-Leur 
volgen.  
 
Myrthe is de beheerder van deze twee social media kanalen. Je kunt haar 
actief benaderen voor het plaatsen van berichten. En bij deze de oproep om op 
social media zoals facebook en instagram CDA Etten-Leur te volgen. Maar 
vooral ook te liken. Op die manier komen onze berichten ook onder de 
aandacht bij een breder publiek. 
 

De komende weken wordt de volgende berichten gepost op de social media: 
 
De club van de maand: sinds augustus zet CDA Etten-Leur een lokale 
vereniging in het zonnetje. Zonder vrijwilligers staat de samenleving stil. Als  
blijk van waardering geven we aan die vrijwilligers een taart of andere 
lekkernij die we uiteraard bij een lokale bakker kopen. Te vinden met tekst en 
foto op facebook CDA Etten-Leur en instagram 
 
Voorstelvrijdag: elke vrijdag stelt een lid van het bestuur of fractie zich voor 
aan de inwoners van Etten-Leur via onze facebookpagina. 
 
Actualiteit: een fractie- of burgerraadslid pakt een actueel thema --- dat in de 
Etten-Leurse samenleving aan de orde is. Dat kan aan de hand van een kort 
filmpje dat gedeeld wordt via facebook. 
 
Raadscyclus: Bij elke raadscyclus wordt één onderwerp uitgelicht dat via de 
social media wordt besproken door een fractie- of burgerraadslid. Dat gaat dan 
in drie etappes: 1) wat is het voorstel (raad luistert); 2) wat is het standpunt 
van het CDA (raad debatteert) en 3) wat is er besloten (raad besluit). 
 

Myrthe Megens (email: myrthe_megens@live.nl ) 
 

Buitengebied en 
bezoek Derk Boswijk 
 
 
 
 
 

 
 

 

Partiële herziening bestemmingsplan Buitengebied  
 
Op initiatief van CDA Etten-Leur is in het huidige raadsprogramma 2018-2022 
opgenomen dat er een partiële herziening van het bestemmingsplan 
Buitengebied in deze collegeperiode zou plaats vinden.  
 

Op dit moment is er een voorstel gereed met daarin de wijzigingen op 
hoofdlijnen. Het gaat daarbij deels om aanpassingen aan wet- en regelgeving 
die na de laatste vaststelling van het bestemmingsplan in 2013 zijn 
opgetreden. Anderzijds zijn er ook voorstellen die meer aansluiten op de 
praktijk hoe met de ruimte in het buitengebied wordt omgegaan. Daarbij blijft 
de Provincie Noord-Brabant een belangrijke partner.  
Op woensdag 27 oktober organiseert de fractie een informatie avond bij de 
Menmoerhoeve over dit onderwerp. We starten dan om 19.30 uur en 
aanmelden is mogelijk bij onze fractiesecretaris Kitty Hoevenberg 
 

mailto:pmoerkens@outlook.com
mailto:myrthe_megens@live.nl
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Bezoek Derk Boswijk maandag 18 oktober 2021 aan Etten-Leur 
 
Op maandagochtend 18 oktober zal Tweede Kamerlid Derk Boswijk Etten-Leur 

bezoeken. Hij is dan te gast bij melkveebedrijf Sweep. Samen met Gilbert 
Sweep, Ankie de Hoon en ZLTO bestuurder Johan Trouw zal hij in gesprek 
gaan over de in juli 2021 uitgebrachte visie van CDA: “Perspectief voor 
Boeren. Nieuwe wegen naar een toekomstbestendige agrarische sector.”  
 
De visie van de Tweede Kamerfractie is te vinden op de website van CDA. 
Bijgaand de link: 
https://d14uo0i7wmc99w.cloudfront.net/WI/2021%20JULI%20Perspectief%20
voor%20boeren.pdf 
 
Van deze bijeenkomst zal een kort verslag worden gemaakt. 
 
 
 

 


